
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 21. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 153
Forslag til lov om ændring af lov om Metroselskabet I/S og Udviklingsselskabet By &

Havn I/S. (Erstatning for udvikling af Ørestad Fælled Kvarter).

Af transport-, bygnings- og boligministeren (Ole Birk Olesen)

Spørgsmål 9

Hvorfor oplyser By & Havns årsrapporter ikke om status for årets arealsalg, det samlede

arealsalg og tilhørende udviklingsomkostninger samt om nettoindtægterne fra årets areal-

salg på linje med selskabets øvrige aktiviteter? Dette så Folketinget og offentligheden

kan følge, hvorledes de økonomiske forhold rent faktisk udvikler sig, hvad angår areal-

salg og provenu herfra, frem for som nu, hvor informationerne er gemt væk i reguleringer

af tilgodehavender m.v., og gør det utrolig svært at følge økonomien knyttet til arealsalg.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Øjvind Vilsholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ojvind.Vilsholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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1/1

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2018-19
L 153  Spørgsmål 9

Offentligt


